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Abstract (en)
[origin: US4984642A] The composite tool (1) comprises a sintered metal carbide support (2) and a polycrystalline diamond active part (3) having
an inner surface (4) of metallurgical connection to the support (2) and an outwardly facing working surface (5). The working surface (5) comprises
corrugations (7) which are substantially parallel to one another and form successive projecting zones (7) and hollow zone (8) on at leasst a part of
the working surface (5). The composite tool is in particular intended for drilling to a great depth, such as drilling oil wells.

Abstract (fr)
L'outil composite (1) comporte un support (2) en carbure métallique fritté et une partie active (3) en diamant polycristallin présentant une surface
interne (4) de liaison métallurgique au support (2) et une surface de travail (5) dirigée vers I'extérieur. La surface de travail (5) comporte des
ondulations (7) sensiblement paralléles entre elles constituant des zones successives (7, 8) en saillie et en creux sur une partie au moins de la
surface de travail (5). L'outil composite est en particulier destiné au forage a grande profondeur tel que le forage pétrolier.
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